

奇幻海洋 **Magical Ocean**

閱•玩 越好玩 - 10月至12月主題

Enjoy Reading, Value Playing - Theme for October to December

由10月起,玩具圖書館將變身成海洋世界,並從繪本《小美人魚》發掘不同的遊戲 點子,讓小朋友潛入奇幻海底,與人魚公主一同冒險!

From October onward, the Toy Library will become an enchanting underwater world hidden in the depths of the sea, and explore some play ideas in the picture books "The Little Mermaid". Let children have an adventure in the magical ocean!



海底王國 Under The Sea



The Witch's House



美人魚幻想曲

Fantasia of Mermaid

周末限定 Weekend Special: 神奇魔法藥水 Magical Potion

地點 Venue |

香港中央圖書館2樓玩具圖書館

2/F Toy Library, Hong Kong Central Library

對象 Target |

8歲或以下兒童及其家長

Children aged eight or below and their parents

使用服務 Use of Services

使用者可瀏覽玩具圖書館的開放時間、遊戲時段及使用細則以了解詳情。 為配合遊戲主題,玩具圖書館提供特選繪本《小美人魚》及其他與海洋有關的書籍, 歡迎家長與小朋友在館內一邊閱讀,一邊玩,實行閱·玩越好玩!

Users may refer to the Opening Hours, Play Sessions and Conditions of Use of Toy Library for details. Some ocean themed picture books are available in the Toy Library for parent-child reading. Let's Enjoy reading, Value playing!

了解更多 **Details**



溫馨提示 Friendly Reminder:

基於衛生考慮,使用玩具圖書館時必須接受體溫檢測、使用酒精搓手液、佩戴自備的口罩及穿著襪子。

For hygiene reason, all users are required to have body temperature check, use hand sanitiser, wear their own mask and wear socks before entering the Toy Library.

查詢 Enquiry: 2921 0378

https://www.hkpl.gov.hk/tc/about-us/HKCL/services/toy.html

